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Hej Kommunen måste göra något åt Gotlandsgatsparken. Det känns osäkert att röra 
sig i och runt parken särskilt på kvällen. Det känns också osäkert att använda 
övergångsställena eftersom bilarna har en tendens att köra mycket fort och nonchalera oss 
gångtrafikanter. Man kan också tillägga att underhållet av hundrastgården är mycket dåligt. 
Städningen är för närvarande rätt bra. 
Här är några förslag på förbättringar: 
Sätt upp bättre belysning och ansa häckarna. 
Montera farthinder vid övergångsställena. 
Laga stängsel och fyll på sand i rastgården. 
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